



Double Degree Katholieke Universiteit Leuven Faculty of Law

Die KU Leuven, gegründet im Jahr 1425, ist eine der ältesten bestehenden Universitäten der Welt. Mit 30.000 Studenten, die mehr als ein Drittel der lokalen Bevölkerung ausmachen, ist Leuven eine "Studentenstadt". Die Stadt ist nur 25 Kilometer von Brüssel entfernt, der Hauptstadt Belgiens und Sitz der zentralen Institutionen der Europäischen Union und des NATO-Hauptquartiers. Die Rechtswissenschaftliche Fakultät legt Wert auf einem internationalen und vergleichenden Ansatz in der Ausbildung in Recht und Kriminologie.

Studienabschlüsse

Master of Law UZH der Rechtswissenschaftlichen Fakultät der Universität Zürich (RWF UZH) und Master of Laws der Faculteit der Rechtsgeleerdheid der Katholieke Universiteit Leuven.

Anzahl Studienplätze

Im Double Degree Masterstudiengang mit der KU Leuven stehen maximal 15 Studienplätze zur Verfügung.

Mindestanforderungen

- Mindestdurchschnittsnote von 4,7, und
- Abschluss des Bachelor of Law innerhalb von 5 Jahren.

The KU Leuven, founded in 1425, is one of the oldest existing universities in the world. With 30.000 students comprising over one-third of the local population, Leuven is a "student city". The city is only 25 kilometres away from Brussels, Belgium's capital and home to the European Union central institutions and NATO headquarters. The Faculty of Law emphasizes an international and comparative approach to education in law and criminology.

Degrees

Master of Law UZH of the Faculty of Law of the University of Zurich (RWF UZH) and Master of Laws of the Faculteit der Rechtsgeleerdheid of the Katholieke Universiteit Leuven.

Number of Study Places

A maximum of 15 study places are available within the Double Degree Master's program with KU Leuven.

Minimum Requirements

- Minimum average grade of 4,7, and
- Completion of the Bachelor of Law degree within 5 years.



Besondere Zulassungsvoraussetzungen

Die Sprachkenntnisse müssen mit einem der folgenden Sprachtests belegt werden (Änderungen vorbehalten):

- Test of English as a Foreign Language (TOEFL): Die Mindestanforderungen sind 600 Punkte im Paper-based Test, 250 im Computer-based Test oder 100 Punkte im Internet-based Test.
- International English Language Testing System (IELTS): Die Mindestanforderung ist 7.0 "overall".
- Cambridge Proficiency Level Certificate in English (CPE).
- Cambridge Advanced Certificate in English (CAE).

Studiengebühren an der KU Leuven

EUR 960 pro Jahr (Swiss/EU), 3'900 pro Jahr (Non EEA) (Änderungen vorbehalten)

Studiendauer

Ein Double Degree Masterstudiengang dauert in der Regel vier Semester. Es werden je zwei Semester an der RWF UZH und an der KU Leuven absolviert.

Sprache

Die Veranstaltungen und Prüfungen an der KU Leuven finden in englischer Sprache statt.

Studienprogramme

Die von der RWF UZH angebotenen Double Degree Masterstudienprogramme können mit dem korrelierenden Double Degree Studienprogramm der KU Leuven kombiniert werden.

Special Admission Requirements

Language proficiency must be demonstrated with one of the following language tests (subject to change):

- Test of English as a Foreign Language (TOEFL): The minimum requirements are 600 points on the paper-based test, 250 on the computer-based test, or 100 on the Internet-based test.
- International English Language Testing System (IELTS): The minimum requirement is 7.0 "overall".
- Cambridge Proficiency Level Certificate in English (CPE).
- Cambridge Advanced Certificate in English (CAE).

Tuition Fees at KU Leuven

EUR 960 per year (Swiss/EU), 3'900 per year (Non EEA) (subject to change)

Duration of Studies

A Double Degree Master's program usually lasts four semesters. Two semesters each are completed at the RWF UZH and at KU Leuven.

Language

Courses and examinations at KU Leuven are held in English.

Study Programs

The Double Degree study programs offered by the RWF UZH can be combined with the correlating Double Degree program at KU Leuven.